

CANADA
PROVINCE DE QUÉBEC
DISTRICT DE HULL

MUNICIPALITÉ DE CHELSEA

MRC DES COLLINES-DE-L'OUTAOUAIS

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est par la présente donné par le soussigné Directeur général et Secrétaire-trésorier, qu'une assemblée spéciale du conseil de la susdite municipalité sera tenue le mardi 9 janvier 2018 à 19 h à la salle du conseil de la MRC des Collines-de-l'Outaouais, située au 216, chemin Old Chelsea, Chelsea, Québec.

Lors de cette assemblée spéciale le conseil adoptera le budget pour l'exercice financier 2018 et le plan triennal 2018, 2019 et 2020.

DONNÉ À CHELSEA, QUÉBEC ce 22^{ième} jour de décembre 2017.

CANADA
PROVINCE OF QUEBEC
DISTRICT OF HULL

MUNICIPALITY OF CHELSEA


MRC DES COLLINES-DE-L'OUTAOUAIS

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned Director General and Secretary-Treasurer that a special meeting of the council members of the above-named Municipality, will be held on Tuesday, January 9th 2018, at 7:00 p.m., in the council chambers of the MRC des Collines-de-l'Outaouais, located at 216 Old Chelsea Road, Chelsea, Quebec.

At this special meeting, Council will adopt the budget for the 2018 fiscal year and the three-year plan for the years 2018, 2019 and 2020.

GIVEN AT CHELSEA, QUEBEC, this 22th day of December 2017.


Charles Ricard
Directeur général et Secrétaire-trésorier /
Director General and Secretary-Treasurer